
 
 

 

Openbaar 

Verslag online bijeenkomst van 

Projectteam Drain Parallel Boulevard 
en klankbordgroep Evenementen
Aanwezig project :  Gert Hartog, Peter Verhoef, Margriet Dekker, Saskia Damhuis 

Aanwezig uit klankbordgroep:   Christiaan van Arkel (De Muze), Petri Biegstraaten (gemeente  

               Noordwijk), René Verbeek (Stichting ATC), Sindy van Leeuwen  

                                               (gemeente Noordwijk), Peter Eijzenga (Brandweer Hollands Midden),  

                                               Nico Stokman (Stichting Fein). 

Behandeld door :   Saskia Damhuis  

Locatie :   Zoom 

Datum :   28 oktober 2020 

Tijd :   10:30 uur 

Zaak :   Drain PB Boulevard 

1. Opening en mededelingen 
Peter heet iedereen van harte welkom en geeft kort de aanleiding van dit overleg weer.  

De huidige aanbestedingsfase is een goed moment om de klankbordgroep aan de hand van een 

presentatie te informeren over de huidige stand van zaken. Er is gelegenheid om vragen te stellen en 

er zal een inventarisatie plaatsvinden van de gewenste communicatie in de komende tijd.  

Waarna er een korte voorstelronde volgt. 

2. Presentatie 
Punten die worden toegelicht door Peter, Gert en Margriet aan de hand van de presentatie (zie ook 

bijlage) zijn: 

1. Achtergrond fasering project Parallel Boulevard; het zijn nu 4 deelprojecten. Deelproject 

Palaceplein zit momenteel al in de uitvoering;  

2. In de nieuwe planning wordt de komende jaren van mei t/m augustus NIET gewerkt aan dit 

project; 

3. Deelproject Drain Parallel Boulevard zit in de aanbestedingsfase. In de periode februari 2021 

– april 2021 zal definitieve gunning plaatsvinden en start uitvoering staat gepland op 13 

september 2021;  

4. Aangepast BLVC (Bereikbaarheid, Leefbaarheid, Veiligheid en Communicatie) kader. De 

verschillende zones worden kort toegelicht. De inbreng voor dit kader is deels opgehaald uit 

de omgeving en in de verschillende klankbordgroep-overleggen. Overlast is niet te 

vermijden, maar getracht wordt dit tot het minimum te beperken; 

5. Afstemming communicatiebehoefte. Hoe zien de leden van de klankbordgroep de functie van 

de klankbordgroep in de voorbereiding? En op welke manier wenst de klankbordgroep op de 

hoogte te worden gehouden?  

 

a. Aangegeven wordt dat de nieuwsbrief en de website de gewenste vormen van 

communicatie zijn; 
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b. Op het moment dat de planning dreigt uit te lopen, zou de Klankbordgroep graag 

vroegtijdig geïnformeerd willen worden in verband met de verstrekkende gevolgen voor 

verschillende evenementen. 

c. Wanneer alles volgens planning loopt, blijkt er geen behoefte aan contact.  

d. Onvoorziene omstandigheden worden persoonlijk doorgeven.  

Actiepunt Margriet: Update van de website. 

3. Vragen die spelen bij de klankbordgroep 
1. Fase 1 start 13 september 2021. In het najaar zal het wintercircus plaatsvinden op het 

Wantveld. Klopt het dat het Wantveld is aangewezen als depot voor de aannemer?  

Antwoord 

Klopt, het achterste gedeelte van het Wantveld, tegen Groot Hoogwaak aan, zal door de 

aannemer worden gebruikt als depot. Circa 300 m2 is opgenomen in het bestek. Toegestaan 

is het plaatsen van keten en containers om klein materieel veilig op te slaan.  

 

2. Mei t/m augustus wordt niet gewerkt, april wel? 

Antwoord  
In principe niet, tenzij er onverwacht vertraging optreedt waar de aannemer geen invloed op 

heeft. De aannemer heeft in dat geval recht om het project met dagen te verlengen tot een 

maximum van een maand. 

 

3. Kan het zijn dat er vier verschillende aannemers aan het werk zijn?  

Antwoord 

Niet bij deelproject Drain Parallel Boulevard zelf, dat is één en dezelfde aannemer.  

 

4. Rene geeft aan dat op het moment dat blijkt dat de werkzaamheden uitlopen, rond 

januari/februari 2022, het voor het corso te laat is om nog aan te passen.  

Antwoord 

Is een plan B mogelijk? Petri heeft dit ooit al eens besproken met de organisatie. Dit is 

destijds echter naar de achtergrond verdwenen.  

 

Actiepunt Petri: In overleg met Rene en routebegeleiding van het corso plan B bedenken.  

Actiepunt Petri: Overleg plannen met Peter, Rene en de routebegeleider van het corso. 

Actiepunt Peter: Zodra de planning van de aannemer bekend is (januari 2021) een 

vervolgoverleg plannen. 

 

5. Gert informeert of het belangrijk is voor het corso dat afvoer richting De Grent mogelijk is?  

Antwoord 

In zone 1 zal De Grent afgesloten zijn. Bij zone 2 en 3 zullen de evenementen in principe 

geen hinder ondervinden. Afvoer richting De Grent is wel degelijk van belang. 
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6. In het ergste geval kan het scenario, uitloop in de maand april waardoor bepaalde 

evenementen in de knel komen, zich 4 jaar voor doen?  

Antwoord 

Dat risico is er, echter het risico is niet in alle deelprojecten even groot. Het is daarom zeker 

de moeite waard om een goed plan B op de plank te hebben dat de komende 4 jaar dienst 

kan doen als back-up.  

 

7. Is er zicht op het verkeerscirculatieplan? Dit is voor evenementen wel noodzakelijk.  

Antwoord 

De aannemer dient een plan van aanpak aan te leveren tijdens de inschrijving. Daaruit zal 

blijken wanneer er wat wordt afgesloten. Op het moment dat deze planning en het 

“verkeerscirculatieplan” bekend is, Q1 volgend jaar, zal zoals eerder afgesproken een 

vervolgoverleg gepland worden. 

 

8. Zijn er vaste data voor de file en het corso?  

Antwoord 

Dit is afhankelijk van data waarop Pasen val.  

 

Actiepunt Petri: Data van de komende 4 jaar aanleveren voor deze twee evenementen.  

 

9. In fase 2 blijft 1 kant van het Jan Kroonsplein open. Blijft de VVV ook in de winterperiode 

goed bereikbaar?  

Antwoord 

Het mag nooit zo zijn dat beide toegangen geblokkeerd zijn. Dit is één van de gestelde eisen 

aan de aannemer.  

 

10. Wordt er verwacht meer oorlogsmateriaal tegen te komen?  

Antwoord 

Oorlogsmateriaal niet. Dat ligt onder de Koningin Wilhelmina Boulevard. De verwachting is 

wel archeologie tegen te kunnen komen in zone 1, 2 & 3.  

 

11. Blijft de plak van de Atlantikwall staan op het Palaceplein? Of kan dit nog verplaatst worden? 

Deze plek is voor wat betreft economie wat onhandig gekozen, aangezien het achterliggende 

Thalasso platform onderdeel uitmaakt van het kuuroord traject. Met dit kuuroord traject willen 

wij ons juist richten op de Duitse markt. De Duitsers zullen eerst langs dit monument worden 

geleid, dit is niet wenselijk.  

Antwoord 

Dit monument blijft staan op die plek. Dit was de enige plek waar het monument fysiek 

geplaatst kon worden. De plek is bepaald in samenspraak met het team Ruimtelijke 

Ordening.  

 

Actiepunt Margriet: Sindy uitnodigen wanneer de tekst voor op het paneel, behorende bij 

het monument, opgesteld wordt. 
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4. Wat ter tafel komt 
De powerpointpresentatie zal samen met het verslag worden gedeeld met de deelnemers. 

De verwachting is dat de planning van het Palaceplein gehaald wordt. Verwacht wordt 

1 maart klaar te zijn. 

5. Sluiting 
De aanwezigen worden bedankt voor hun tijd en inbreng. 


